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Porządek obrad:

1. Wybór zastępców przewodniczącego komisji.
2. Sprawy różne.



13 grudnia 2023 r.

(Początek posiedzenia o godzinie 14 minut 14)

(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący Waldemar Witkowski)

PRZEWODNICZĄCY
WALDEMAR WITKOWSKI

Pozwólcie państwo, że dokonam powolnego otwarcia posiedzenia Komisji Edukacji.
Jednocześnie zaproponuję drobną zmianę: wybór nie zastępcy – będzie liczba mnoga – a za-

stępców przewodniczącego komisji. Prezydium Senatu zatwierdziło wniosek o zwiększenie liczby 
wiceprzewodniczących, w związku z tym możemy wybrać nie jedną, a więcej osób.

Biuro Legislacyjne reprezentuje pan…
(Główny Legislator w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu Maciej Telec: Maciej Telec.)
Maciej Telec.
Porządek obrad był znany.
Czy są jakieś uwagi do porządku obrad?
Jak nie usłyszę sprzeciwu, to uznam, że go przyjmujemy. Dziękuję.
Tak jak chcieliśmy, wybieramy zastępców przewodniczącego. Dwa nazwiska trafiły do mnie 

w ramach porozumień ugrupowań senackich. W imieniu… Kobieta pierwsza. Agnieszka Kołacz-
-Leszczyńska siedzącą na wprost. Nie trzeba jej przedstawiać, bo była wcześniej w Senacie, tak że 
nie będę robił tego całego wstępu. Drugi jest pan senator Włodzimierz Bernacki.

(Głos z sali: Minister.)
Teraz jeszcze… Minister czy już nie?
(Senator Włodzimierz Bernacki: Nie, nie.)
Już nie, ale jeszcze parę dni temu minister. Dobrze, okej.
(Wypowiedzi w tle nagrania)
No dobrze. Wybaczcie, jestem z Lewicy, więc ten bizantyjski styl nazywania wszystkich tak 

historycznie nie jest mi bliski. Panie Ministrze, proszę wybaczyć.
(Senator Włodzimierz Bernacki: …Premier Mateusz Morawiecki podpisał wniosek o dymisję.)
W związku z tym…
(Wypowiedź poza mikrofonem)
Dwie kandydatury.
Czy są jeszcze jakieś inne kandydatury? Tak jak powiedziałem, możemy szukać innych roz-

wiązań. Nie słyszę propozycji.
W takim razie, ponieważ liczba kandydatów jest mniejsza niż liczba miejsc do obsadzenia, 

możemy głosować nie imiennie, ale tradycyjnie, przez podniesienie ręki.
Kto z koleżanek i kolegów jest…
(Wypowiedzi w tle nagrania)
(Głos z sali: Jeszcze zgoda.)
Rozumiem. Ja rozmawiałem wcześniej z państwem. I pani, i pan wyrazili zgodę. Przepraszam, 

że nie zapytałem jeszcze raz. Nie zgłosiłbym ich, gdyby nie wyrazili takiej zgody. Rozumiem, że po-
twierdzacie zgodę wyrażoną wcześniej.
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(Senator Agnieszka Kołacz-Leszczyńska: Tak.)
(Senator Włodzimierz Bernacki: Wyrażam zgodę.)
Czy teraz możemy przystąpić do głosowania?
(Główny Legislator w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu Maciej Telec: Oczywiście.)
Okej.
W takim razie kto jest za tym, żeby pani Agnieszka Kołacz-Leszczyńska była wiceprzewodni-

czącą komisji? (8)
Dziękuję.
I takie samo pytanie co do pana Włodzimierza Bernackiego.
Kto jest za? (8)
Dziękuję za jednogłośną decyzję.
Gratuluję wyboru.
Możemy przejść do spraw różnych, jeżeli takowe są.
Według mojej wiedzy… Powiem tylko tyle. W najbliższym czasie nie będzie prawdopodobnie 

ustaw związanych z edukacją. Wprawdzie planowane jest posiedzenie Sejmu na przyszły tydzień, 
być może nawet 3-dniowe, tak jak pani marszałek zapowiadała… Przepraszam, ja wyszedłem i by-
łem w innym miejscu. Mówię o  innych uzgodnieniach politycznych. Pani marszałek mówiła, że 
chyba do końca roku nie będzie posiedzenia, ale może się tak zdarzyć, że jeżeli Sejm w przyszłym 
tygodniu coś uchwali i będzie pilna potrzeba pracy, to trzeba będzie liczyć się z tym, że między 
świętami a Nowym Rokiem może się zdarzyć posiedzenie. Podaję to tak informacyjnie, z innego 
gremium. Czy tak się stanie, nie wiem.

Jak ktoś będzie dwudziestego ósmego w Warszawie… Z panią marszałkinią uzgodniliśmy, że bę-
dziemy… Jest takie narodowe święto powstania wielkopolskiego, które będzie obchodzone pod Gro-
bem Nieznanego Żołnierza. O godzinie 13.40 będzie składanie wieńca. Jak ktoś z koleżanek i kolegów 
będzie miał ochotę, to serdecznie zapraszam.

Innych spraw różnych na ten moment nie ma.
Czy ktoś z koleżanek i kolegów?
(Wypowiedzi w tle nagrania)
To tylko tak informacyjnie: być może będzie jakieś spotkanie ze związkowcami. Sygnalizują, 

że chcieliby się spotkać, ale odłożyłem to na nowy rok.
(Głos z sali: Oczywiście.)
To dziękuję.

(Koniec posiedzenia o godzinie 14 minut 19)
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